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Factsheet Audiobestanden OMT-vergaderingen

Kernboodschap /

inleidende tekst voor

het "blokje” na de

inleidende tekst

In de afgelopen maanden heb ik op verschillende momenten antwoorden

gegeven op Kamervragen over geluidsopnamen van de vergaderingen van het

QMT, waarbij ik steeds heb aangegeven dat deze - na het definitief vaststellen

van het verslag - worden verwijderd.

Recent is helaas duidelijk geworden dat er toch nog geluidsfragmenten van

OMT-vergaderingen aanwezig blijken te zijn, namelijk bij het kerndepartement
van VWS.

De oorzaken liggen in het niet tijdig opvolgen van het hiervoor geldende

protocol door het RIVM. In dit protocol is opgenomen dat geluidsopnamen na

het definitief vaststellen van het verslag worden verwijderd. Vervolgens zijn er

ook geluidsbestanden onverhoopt verzameld als onderdeel van grote

hoeveelheden relevante COVID-19-data en documenten ten behoeve van

openbaarmaking via de Wet open overheid (Woo). Dit gebeurt middels een

geautomatiseerd proces van documenten- en dataoverdracht van het RIVM

aan VWS.

Ik betreur het dat ik op bovengenoemde momenten niet over deze informatie

beschikte waardoor ik dit op dat moment niet met u kon delen.

Samenvatting van

onderwerp dat

voorligt

Op vrijdag 14 oktober jl. bent u geinformeerd over de aanwezigheid
van geluidsfragmenten van OMT-vergaderingen bij het kerndepartement van

VWS. Vervolgens heeft u VWS en RIVM direct opdracht gegeven om deze

situatie verder te onderzoeken met als doel om hier de Kamer zo snel mogelijk
over te informeren. De afgelopen maanden heeft u namelijk op verschillende

momenten antwoorden gegeven op Kamervragen over geluidsopnamen van

vergaderingen van het OMT. In uw reactie op deze vragen heeft u mede

aangegeven dat dergelijke opnamen - na het definitief vaststellen van het

verslag - worden verwijderd.

In uw brief van 19 oktober jl. gaat u in op de achterliggende oorzaken van de

ontstane situatie. Het RIVM heeft vanwege deze situatie stappen ondernomen

en het CIB gevraagd het protocol en de naleving ervan aan te scherpen. Ook

worden audiobestanden - tot aan het moment dat OMT-verslagen nog niet

definitief zijn -

op een aparte locatie opgeslagen en bewaard om te voorkomen

dat deze bestanden automatisch meegaan in de genoemde dataoverdracht

naar VWS.

Volgens uw besluit worden de nu nog beschikbare audiobestanden bewaard.

Eerder heeft u aangegeven dat het ‘belang van de staat’ aan het openbaar
maken in de weg staat. Het is in het belang van de staat om de gemaakte

afspraken met de OMT-leden te waarborgen en de informatie niet te

verstrekken aan de Kamer. Eventuele (toekomstige) opnamen zullen in

overeenstemming met het protocol direct door het RIVM worden vernietigd na

het vaststellen van het verslag. Tot dat moment worden deze bestanden

separaat en veilig bewaard.

Op 8 novemberjl. heeft u de Kamer een tijdlijn doen toekomen over de

periode mei tot en met oktober 2022 over de audiobestanden van OMT-

vergaderingen. Daarin beschrijft u op welke momenten er tussen en binnen

het RIVM en het kerndepartement van VWS informatie over dit onderwerp is

gedeeld.

Context/ Met het toekomen van de tijdlijn op 8 novemberjl. voldoet u aan het
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achtergrondinformatie verzoek van het lid Omtzigt tijdens de Regeling van werkzaamheden op 20

oktoberjl.

Op 11 april, 20 mei en 24 mei heeft u Kamervragen beantwoord over dit

onderwerp. Zie daarvoor ‘Essentiéle Kamerbrieven'. Op 24 mei en 4 oktober

heeft u tijdens debatten tevens vragen beantwoord over deze kwestie. Zie

daarvoor ‘Handelingen 24 mei en 4 oktober’.

Handelingsperspectief

(wat doen we als

VWS aan dit

probleem)

Naar aanleiding van deze gebeurtenissen heeft u het RIVM gevraagd

per direct stappen te ondernemen en is het CIB verzocht om het

genoemde protocol en de naleving daarvan aan te scherpen.
De informatiespecialist van de directie NC-19 van VWS heeft

gehandeld conform de werkafspraken tussen VWS en het RIVM (i.e.
het classificeren van OMT-bestanden als “OMT Vertrouwelijk’). Dit laat

onverlet dat er binnen de directie NC-19 van VWS afspraken zijn

gemaakt om sneller te escaleren als er verzoeken binnenkomen die

niet passen binnen de bestaande werkafspraken.

Politieke afspraken en

betrokken partijen

(regeerakkoord,

convenant,

coalitieafspraken,
mijlpalen e.d.)

Zie toelichting bij ‘Context/achtergrondinformatie’.

Cijfers

(Vul hier de relevante

cijfers in m.b.t. het

thema)

Bij de dataoverdrachten van het RIVM naar VWS blijkt dat met de kennis

van nu er 70 audiobestanden in het informatiesysteem van VWS terecht zijn

gekomen:
29 audiobestanden hebben betrekking op 23 unieke OMT-

vergaderingen. Op dit moment heeft VWS over deze 29 OMT-

gerelateerde audiobestanden het volgende kunnen achterhalen:

o Van de 29 audiobestanden hebben 26 bestanden betrekking op

de periode tussen juni 2020 en maart 2021, één bestand op

2013, één bestand op 2009 en één bestand op 2007.

= Op 16 december 2020 bevatte de dataoverdracht van

het RIVM aan VWS 17 audiobestanden.

= Op 19 mei 2021 bevatte de dataoverdracht van het

RIVM aan VWS 12 audiobestanden. Voor zover er ha is

kunnen gaan, is er na deze datum geen overdracht van

audiobestanden meer geweest.
Conform de hiervoor gememoreerde werkafspraken heeft

functionaris 1 VWS van NC-19 de 29 audiobestanden op 16

februari 2021 en 22 juni 2021 als "OMT Vertrouwelijk’

geclassificeerd.
41 audiobestanden betreffen niet-OMT zaken:

[e] Het gaat bijvoorbeeld om radio-interviews, podcasts en

campagnes (voor mondkapjes, testen en vaccineren).
Conform de hiervoor beschreven werkafspraken met het RIVM

heeft functionaris 1 VWS op 7 oktober 2022 6 van deze (41)

niet-OMT-gerelateerde audiobestanden van het RIVM

verwijderd. Bij de analyse van de aangetroffen audiobestanden

bleek namelijk dat deze bestanden vertrouwelijke

persoonsgegevens van een individu bevatten. Het ging hier om

bestanden die bedoeld waren voor een mogelijke podcast.
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